
ODGOVOR PREDSEDSTVA
OKZSMS

K članku »Bolj
kritično do svojih
problemov«

Predsedstvo OK ZSM Lj. Vič-Rudnik je na svoji 2.
seji 15. 11. 82 razpravljaio o članku: »Bolj kritično do
svojih problemov!« objavljenem v 18. številki Naše k o
mune z dne 9. II. 82, avtorja Staneta Jesenovca. Pred-
sedstvo ocenjuje, da se s takim komentarjem volilno-
programskc seje OK ZSMS ne more stnnjati in meni, da
je potrebno, da nanj odgovori.

Ž namenom, da bi bila javnost seznanjena tudi z drugo
platjo medalje zahtevamo, da uredništvo Naše komune
odgovor predsedstva v celoti in brez skrajševanja ali
kakršnih koli drugih posegov vanj objavi v prvi naslednji
številki glasila in na isti strani kot omenjeni članek.
Upoštevajoč specifično vlogo NaSe komune kot glasila
OK SZDL nimamo za potrebno, da se sklicujemo na
Zakon o javnem obveščanju.

Glcde na šlevilne v širšem družbenem prostoru odvija-
joče se razprave o vlogi sredstev javnega obveščanja v
naši družbi želimo takoj na začetku pojasniti naslednje:

Še zdaleč se ne pridružujemo tistim tendencam, ki
menijo, da je nedopustna kakršnakoli javna kritika dela
katerekoli družbeno politične organizacije ali njenih po-
litično izvršilnih organov. Nasprotno, delovanje vsake
dnižbeno-politične organizacije temelji na javnosti nje-
nega dela taku notranje kot zunanje.

Nedvomno imajo novinarji kot družbeno-politični de-
lavci izredno odgovorno in včasih tudi nehvaležno nalogo
po&redovati pravočasno. točno in objektivno informaci-
jo, pn čemer seveda ni izvzeta tudi kritična. Stališča
predsedstva OK ZSMS torej ni vzeti kot »užaljeno reak-
cijo«, ker je novinar kritizira! delo viške mladinskc orga-
nizacije, pač pa kot odgovor na njegov skrajno neobjek-
tiven in provokativen komentar volilno-programske seje
OKZSMS.

Naša stališča so naslednja:
Avtorju prispevka je sicer razumljivo, da so na volilno-

programski seji tudi volitve, ni mu pa več razumljivo, da
poteka razprava na seji Obanske konference nenačrto-
vano. Naj mu na tem mestu pojasnimo, da nimamo
navade načrtovati razprav na konferenci! Slednja je naj-
višji organ Občinske organizacije ZSM, kjer delegati
osnovnih organizacij ter drašiev in združenj, ki združuje-
jo mladino svobodno razpravljajo Q katerikoli problema-
tiki, ki jo v svojih okoljih kot tako čutijo v okviru točke
dnevnega reda. Predsedstvo kot politično izvršilni organi
konference pa se ne poslužuje metode oblikovanja raz-
prav, da bi le-te stekle v določeni smeri.

Mnenja smo, da so razprave delegatov na konferenci
najboljši pokazateij razpoloženja in problemov, ki pesti-
jo mlade v naši občini in jih tucfi v bodoče ne namerava-
mo v kakršnikoli obliki načrtovati.

Dalje, avtor članka zameri razpravi na konferenci, da
se je »vtikala le v zvezne ukrepe, ki so bili tiste dni res
najbolj aktualni, se nasplošno dotikala problematike
mladih (kjerkoh), stanovanj, zaposlovanje, šolanje itd., a
o resr.ičnih in aktualnih problemih in uspehih mladih na
naši obdni skoraj ni bilo slišati besed.c
1.

Tki. zvezni ukrcpi niso bili aktualni le tiste dni, ampak
bodo po vsem sodeč aktualni še precej časa. na preneka-
terih področjih pa posegajo v vsakdanje življenje vseh
delovnih ijudi in občanov, torej tudi mladih. .

O leh ukiepih, vzrokih zaradi katerih je do njihove
uvedbe prišlo ter o poskdicah le-teh poteka nmogo
razprav v vseh oblikah samoupravnega in družbeno-
političnega organiziranja občanov.
2.

Po mnenju novinarja ni bilo slišati besed o resničnih in
aktualnih problemih mladih na naši občini v isti sapi pa
pove, da je bilo govora o problematiki stanovanj, zapo-
skjvanja, šolanja itd. In to ne kjerkoli, ampak v naši
občini. Toda to zanj niso resnični in aktualni problemi
mladih, on očhno pozna druge, mnogo pomembnejše
probleme, ki zadcvajo mlade. Viški mladinci bi mu bili
nedvomno hvaležni, ko bi nam vsem poved3l kateh so ti
proNemi, ki nas peste bolj, kot zgoraj navedeni.

Ne nazadnje pa so bili ti in diugi problemi in uspehi
viške mladinske organizacije zajeti v poroSIu o delu OK
ZSMS ter v razpravi na prvem sklicu te konference, ki pa
se je novinar ni udeležil.

Zdi se nam milo rečeno nekorektno, da si pisec lasti
pravico kritnirati razpravljanje vseh delegatov Občinske
konference ZSM. In ne samo to. Preprosto ugotovi, da
so: »prav gotovo prekratki, da bi lshko spreminjali zade-
ve na zvezni ravni« To mišljenje zelo dobro poznamo.
Kaj bi se ZSMS ukvaijala s tako resnimi zadevami, o tem
bodo svoje rekli drugi, mladinci pa se naj raje ukvarjajo z
zbiranjcm papirja, lepljenjem plakatov, raznašanjem va-
bil in zagotavljanjem množične prisotnosti na proslavah
in piireditvah. Te stvari smo že zdavnej razSstili! Poleg
tega eno je SPREMINJANJE zadev, dnigo pa RAZ-
PRAVIJANJE o njih. Posegati v to pravioo in dolžnost
ZSMS ne bomo dovolili nikomur.

Dalje pisec delegatom konference svetujc, da: »& že
imajo take želje ali potrebe, naj jih prenese na kongres
Z S M J Alojz Intihar« Zahvaljujemo se za nasvet.
Toda, ali je pisec že kdaj slišal kaj o delegatskih razmer-
jih? Ker iz njegovega članka tega ni razbrati, naj mu jih
zelo poenostavljcno pojasnimo. Bistvo je v tem, da dele-
gat prenese staUšča svoje sreiline širši dnižbeni skupno-
stf. Da pa bi imel kaj in od kod prenesti, morajo biti ta
stališča izražena v organu, ki ga delegira, inar ne?

Tov. Jesenovec, zakaj se skrivate za prvo osebo množi-
ne, ko pišete: »zato MISLIMO, da po taki razpravi težje
PRIČAKUJEMO, da bo postala OK ZSM Lj. Vič-Ru-
dnik resnična spreminjevalka odnosov v naii družbcni
skupnosti« Kdo tako misli in pričakuje? Čigava stališča
izražate, da pišete v množini? Bodite tako pogumni pa
uporabljajte ednino, potem nam bodo vsem stvari veliko
bolj jasne!

Na koncu nas pokroviteljsko potolažite: »ne želimo,
da bi taka ocena volilno-programske seje mlade, določ-
neje njihovo vodstvo v aktivnostih zavrla, nasprotno,
čisto po ljudsko jim želimo svetovati, naj vsakdo najprej
poroete pied svojim pragom. . . . Ko pa bodo uspeli v tem
naj segajo krepkeje v mestne, republiške in zvezne pro-
bleme.«

Krcpko vam zagotavljamo, da ne viške mladine, ne
njenega vodstva kot temu vi pravite, vaša ocena niti
najmanj ne bo zavrla v njenih aktivnostih Nasprotno,
OK ZSM Lj. Vič-Rudnik in njeno vodstvo si bo skupaj z
dnigimi DPO z vsemi močmi prizadcvalo za reševanje
najbolj perečih problemov mlade generacije, tako na
našem pragu, kot tudi na vam tako oddaljeni zvezni
ravm- Predsedstvo OK ZSMS

. . . . . . Lj. Vič-Rudnik


